
  
Møtedato: SAKSLISTE OG REFERAT 

 

18.jan 

 2024 
FAU Oasen skole Strømme 
Personalrommet i 3.etasje 

 

Navn på innkalte (sett kryss) Fremmøtt Ikke møtt 

1.kl Aline, valgt for 2 år X  

2.kl – ikke valgt   
3.kl Britt-Ellen, valgt for 1 år X  
4.kl Helén, valgt for 2 år X  
5.kl Margrete, valgt for 1 år (Gry Merete -vara) X  
6.kl Ricke, valgt for 2 år (Ingvild – vara) X  
7.kl Zoe, valgt for 2 år (Karen Lovise – vara)  X 
8. kl. Kjetil, valgt for 1 år (Svein - vara) X  
9A.kl Audun, valgt for 1 år (Kjetil – vara)  X  
9B.kl Hans Jørgen, valgt for 1 år  (David – vara) X  
10.kl Dan Ruben (Richard - vara) X  

Vararepresentanter har møterett, men ikke møteplikt i FAU. 

Saker til behandling 

 7. og 8. trinn har ansvar for å komme kl. 18.45 for å ordne til. Ta 
med en kanne kaffe og enkel snacks (f.eks. frukt, twist, kjeks). 

 Velkommen v/Britt-Ellen og åpning v/Margrete 

Sak 30 
(19.15)  

Godkjenning av innkalling og saksliste 

● Tidligere referat ligger på skolens hjemmeside: Oasen skole 
Strømme 

● Dokumenter lagres her: FAU 2023/2024 – Google Disk 

Godkjent uten endringer 

Sak 31 

(19.15- 
19.25) 

Orientering fra skolens ledelse v/Marianne 

● Vi er nå blitt 167 elever ved skolen, så vi setter stadig nye 
rekorder! Flere nye elever fra Hånes og Ve. Opplever at nye 
elever kommer fordi de trenger noe nytt. Dersom det er 



 
mange søkere til noen trinn vil man vurdere å dele klassene, 
men dette er også et økonomisk spørsmål slik at det er Oasen-
styret som avgjør.  

● Vi har litt sykemeldinger som gjør at vi har måttet gjøre litt 
om på diverse timeplaner. 

● Vi har/kommer til å sende ut et skriv om rutiner mtp det å 
oppholde seg på skolens område etter skoletid. 

● 8.tr hadde overnatting på skolen. Gøy at noen vil gjøre slike 
ting. 

● Skidag for 7.-10.kl til Bortelid kommer om ikke lenge. De 
andre får en egen akedag eller skidag i nærområdet nå som 
det er mer snø her enn inn i landet. 

● Vi trenger fagarbeidere/assistenter. Om noen i FAU kjenner 
noen som kjenner noen, så ta kontakt med Marianne eller 
Geir. 

● Det vil komme regler for bruk av mobiltelefoner for elevene 
 

Spm fra FAU, jmf årshjulet:  
- Er det planlagt noen elev-og foreldreundersøkelse?  
  Det er gjennomført elevundersøkelse på 7. og 10 trinn. Marianne er 
usikker på hva som er planlagt fremover av foreldreundersøkelse, 
men tar det med rektor.  
- Hva kan sies om skolens utviklingsområder? (Fagfornyelse,   
  dekomp, fag-tro ect)  
  Jobber med flere ting, bl.a. lesing i alle fag og ROS-analyser 
 

Sak 32 
(19.25- 
19.35) 

DRØFTE: Oppfølging av skolens trivselsplan v/Margrete 
 
Bakgrunn: Hvordan kan skolens ledelse invitere FAU inn som aktive 
bidragsytere i arbeidet med et godt læringsmiljø? 
 
Hvilke spørsmål ønsker FAU å drøfte med skolens ledelse? 

- Status §9A-saker og lukking av disse 
- Stillingsbeskrivelse for sosiallærer 
- Hva gjøres ved uro i klassene?  
- Hvordan involveres helsesykepleier? 
- Hvordan holde faglig fokus?  

 
FAU drøftet utkast til spørsmål og støtter disse. Formålet med dialog 
er at FAU ønsker å bidra til kvalitetsutvikling av skolen, samt å vise 
tydelig at FAU ønsker en god dialog med skolen, herunder hvordan 
sosiallærer og helsesykepleier brukes. 

Sak 33 
(19.35 
-19.45) 

DRØFTE: Evaluering juleavslutning 13.des. i Hånes Frikirke 

Hva er bra? Hva kan forbedres? 



 
Veldig positivt at skolen tilrettelegger med en skikkelig 
juleavslutning. Litt uheldig at dato krasjet med opplegg i KRS live2. 
Viktig å få satt dato tidlig nok.  

● Opplegget for barneskolen? 
Bra avslutning der det var tydelig at lærerne hadde jobbet 
godt med innholdet.  

● Opplegget for ungdomsskolen?  
Også veldig bra, sal og scene hadde flott drama. Det var 
lovsangsteam og tale. Vellykket kveld.  

● Hvordan gikk organiseringen av kafeen? 
○ Rigging 1 time før 2 personer 
○ Hvordan gikk rigging mellom hver økt? 
○ Hvordan gikk ryddingen? 

Alt gikk stort sett bra, men det var for eksempel planlagt tale til 
lærerne som ikke ble noe av og det var litt uheldig.  

Ungdomsskolen: Det har kommet innspill til FAU om å drøfte hvordan 
det med loddsalg oppleves for familier med krevende økonomi. 
Hindrer det noen å komme...? 

Skolen oppleves å være veldig opptatt av at ingen skal føle seg 
ekskludert og det er bra. I stedet for å kutte ut loddsalg forsøker 
man heller å være oppmerksom på de familiene som har dårlig råd 
og heller dele ut noen lodd til disse. 

Husk: Gymsal og møtesal kan ikke brukes samtidig.  
- Ønskes gymsal til frilek? Rektor har reservert både gymsal og 
møtesal til neste juleavslutning. 
 
Lever tilbake halsbånd 

 

Sak 34 
(19.45 
-20.05) 

DRØFTE: Foreldremøte 2024 v/Margrete 
 
FAU har ansvar for foreldremøtet vinter/vår. Fra referatet 13.nov: 
Pga plass kan det være hensiktsmessig med to samlinger på samme 
kveld. Man starter da foredrag for foreldre ved 1.-7.trinn. Deretter 
går man klassevis til klasserommene og prater sammen. FAU-rep. 
leder samtalene? Evt i samarbeid med lærerne? Deretter blir det 
foreldremøte for foresatte ved 8.-10.trinn. Klassevise samtaler i 
etterkant. 

Aktuelle foredragsholdere og tematikk: 



 
● Jarle Haugland fra Tro & Medier kan ikke pga studiepermisjon 

(sosiale medier, skjermbruk ect) 
● Wenche Reme Mosvold fra Forebyggende enhet, Politiet har 

også blitt spurt  
● Vi fikk denne e-posten fra Politiet før jul: Tusen takk for 

forespørsel. Slik situasjonen har vært hos oss det siste året har vi 
ikke hatt anledning til å delta, men vi håper at vi etter hvert får 
muligheten da vi ønsker å delta. Vi deltar ikke på foreldremøter på 
barneskolen, men har lagt oss på ungdomsskole-nivå. Når det 
gjelder delbart har vi ikke anledning, men vi ser på en mulighet for 
at kommunen kan gjennomføre dette. Jeg vil anbefale deg å ta 
kontakt igjen når våren nærmer seg. Da kan vi ta en ny vurdering på 
om det passer, hvis det gjelder ungdomsskole. 

● Odd Fredrik Jølstad fra Barnevakten.no (Skjermtid, sosiale 
medier, spilling, film/TV.) Honorar kr 6000,- 
Kan holde foredrag for hhv. barneskoletrinnet og 
ungdomsskolen (for ungdomsskolen må vi ikke betale da dette 
dekkes av Bufdir). Flere kjenner han og antar at han er en 
flink foredragsholder.  

Tema barneskolen: nettvett   
Tema Ungdomsskolen: Ung på nett 

Spørsmål om man skal ha foreldre og ungdommer sammen på 
ungdomsskoletrinnet. FAU positive til dette.  

Aktuelle datoer 

● Ungdomstrinnene må antakelig deles i to. Forslag om 8. og 10. 
trinn sammen, mens 9. trinn alene for å få plass til alle. 

● Margrethe kommer tilbake med mulige datoer etter dialog med 
Barnevakten.no 

Sak 35 

(20.05- 
20.15) 

ORIENTERING: Status fra klassene - hvordan er stemningen? 
Hva planlegges av sosiale aktiviteter? Skriv inn før FAU-
møtet. 

1.-2.trinn Fått etablert foreldregruppe på facebook.  
Det er fire vennegrupper i klassen og barna 
inviteres i bursdager til hverandre.  
Foreldre tar også initiativ til å invitere til 
felles aktiviteter.  

3.-4.trinn Tre vennegrupper (1 for jenter, 2 for gutter) 
Fungerer bra, men noen foreldre trenger 
påminnelse.  
Vellykket ‘Thanksgiving’ 6.des. Totalt ca 60 
stk elever, foreldre og søsken. ‘Kurvfest’ 
med medbrakt mat. Elever og foreldre bidro 
med sang og aktiviteter. ANBEFALES! 
Har planer om en ettermiddag/kveld på 
skøytebanen ‘Kompis’. 



 
5.trinn Før jul ble det meldt inn til skolen at elever 

bruker stygge ord/krenkelser mot 
medelever, som er langt utenfor det vi kan 
akseptere. Det førte til tiltak fra skolens side 
(elever som krenket måtte selv ringe hjem 
og fortelle hva de hadde sagt), som så langt 
ser ut til å fungere.  
Planlegger en sosial aktivitet på ettermiddag 
en dag i januar (aking + spill og kveldsmat 
på skolen). 

6.trinn Ulovlig bruk av fyrverkeri av ungdom på 
Søm. Skolen opplever ikke dette som et 
problem på dagtid. 
Sosialt treff på skøytebanen i sentrum. 
Tilbakemelding om at foreldre er fornøyd! 
🤩😊 

7.trinn  

8.trinn Stemningen virker å være bra. Vi arrangerte 
overnatting på skolen. Stor suksess. Kun et 
par elever som ikke kom, usikkert hvorfor. 
Foreldrene kom på frokost lørdag morgen. 
Veldig sosialt også for oss. Alle bidro til 
rydding og vasking etterpå. Kan anbefales! 

9.trinn (9A og 9B) Stemningen virker å være bra, men det har 
vært tatt opp at enkelte tyvlåner andres 
innesko og de problemene dette skaper.  
Det er en del fokus i foreldregruppa på å få 
samlet inn nok penger til høstens store 
reise.  

10.trinn  
 

 
Sak 36 

(20.15- 
20.20) 

ORIENTERING: Status økonomi v/Kjetil 

● Lenke til regnskap 

● Saldo 

● Innkommet frivillig foreldrekontinget via vipps:  

● Innkommet frivillig foreldrekontinget via bank:  

● Er det behov for påminnelse i enkelte klasser? 

Sak 37 

(20.20- 
20.30) 

ORIENTERING: 17.mai v/Kjetil 

● Hvordan er status for 8.trinn? 
Fire foreldre har meldt seg til 17.mai-gruppe. 

● Audun og/eller Hans Jørgen sørger for at minnepenn/fysisk 
perm blir overlevert. Audun og Svein tar dialog om dette. 



 
● Hvem kan opprette en digital 17.mai-mappe? 

● Hva trengs av erfaringer fra tidligere år?  

Også få inn på årshjulet helt fra 8. trinn ulike aktiviteter som 
knytter seg til tur for ungdommene når det kommer til 10. 
trinn 

Sak 38 
(opp- 
følging av 
sak 23) 

(20.30- 
20.40) 

Drøfting: FAU-leder møtte elevrådet 23.nov og drøftet søknad 
om økonomisk støtte for å forbedre/oppgradere skolens 
uteområde  

● FAU sender søknad til 
○ Skillingsfondet (søknadsfrist 31.jan) 
○ Sparebanken Sør - gavefondet (ingen søknadsfrist) 
○ Kommunen (Bydelsfondet? Nærmiljømidler? Ved søknad 

om nærmiljømidler må man ha egenkapital. (Max 
tildeling er i størrelsesorden 20.000 kr – 30.000 kr. 
Beløpsgrensen gjelder ikke tilskudd til skoler.) 
Søknadsfrist 31.mars for nærmiljømidler.  

● Har noen erfaringer med slike søknader? Gode råd? 
● Elevrådet har sendt et vedlegg til søknaden der de skriver at 

de støtter FAU sin søknad. Et ønske fra FAU er at de også 
legger de ved noen bilder som viser skolegården nå (dog uten 
snø) 

● Hvor mange velforeninger i nærområdet kan vi få til å støtte 
søknaden? 

● Er det også ønskelig med et vedlegg fra skolens ledelse der de 
støtter søknaden fra FAU? 

● Hvordan kan vi forbedre dette forslaget til søknadstekst?  

Innspill om at Søm mangler skate-anlegg. Dette vil være positivt for 
bydelen (eks en rampe i tre), i tillegg til klatrestativ elevrådet selv 
ønsker.  

Bør også vurdere søknad til Å Energi. Se også på mulighet til å søke 
Norsk tipping om økonomisk støtte.  

 
Sak 39 

(20.40- 
20.45) 

Innspill til skole-hjem samarbeid 

● Hvordan har kommunikasjonen mellom skole og FAU vært 
ang. merch og skolegensere? Her burde samarbeidet med FAU 
vært bedre. Litt liten bevissthet rundt bestilling og prøving i 
foreldregruppa. 

● Enkelte foreldre på ungdomsskoletrinnet etterlyser ukeplan på 
papir. Skolen positiv til at man forsøker å ta ut noen kopier på 
papir (ikke fullt sett til trinnene).  

 
Sak 40 

Orientering: Endring av årshjul (saken avsluttes på siste FAU-
møte våren 2024) 



 
● Forslag fra Svein og Kjetil om å lage juleball som en tradisjon 

for hele ungdomsskolen fra neste år. FAU positive til at neste 
års 9. trinn får dette ansvaret.   

● Få inn på årshjulet, evt lage eget årsjul for u-trinnet om hva 
som må informeres på 8. trinn (dugnad til skoletur, 17.mai) og 
9.trinn (fortsatt dugnad, arrangere juleball, servere på 
skoleavslutningen til 10.trinn)  

Sak 41 Orientering fra elevrådet 

● Ikke noe å melde 
 

Sak 42 Orientering fra skolestyret 

● Oasen vgs Vennesla flytter skolen (+internatet) til Kristiansand 
sentrum 

Sak 43 

 

Innkomne saker 

Hva mener FAU om bruken av NRK Super sitt undervisningsopplegg 
og/eller bruk av supernytt fra NRK i undervisningen?  

 
Sakens bakgrunn:  
Tematikken og nyhet fremstillingen hos NRK Supernytt kan være for 
krevende for elever å ta stilling til. Det er ofte ikke tid og anledning 
for lærer å debattere tematikken i forkant eller etterkant av 
undervisningen. Eksempelvis fremstilling av krigen i Midtøsten, 
krigen i Ukraina, lovforslag fra Stortinget, politiske fremstillinger av 
valg, politiske og ideologiske standpunkt som fremmes som en 
nyhet.  

 
Har skolen vår systemer og strategier som kvalitet -og sikkerhet 
sjekker innholdet i undervisningsopplegget til NRK Super?  

 
Supernytt vises ofte i klasserom. Innholdet kan være krevende for 
lærer og foreldre å ha oversikt over.  

 
Eksempel link:  

 
https://www.instagram.com/p/C0ZU5KXNOTr/?igshid=MzRlODBiNWF
lZA%3D%3D&fbclid=IwAR2w3z0K0Zf2ek_b3YT3FcCGdH0ohUMwqDw
7XXuLY7h5GnVooMc8VCZOo48  
 
Tas som sak på neste møte i mars.   

 
Sak 44 

Møteplan FAU våren 2024 

● Mars: tirsdag 5. mars kl. 19-21 

● Mai: tirsdag 28. mai kl. 19-21  



 
Til neste møte har 5. og 6.trinn ansvar for å komme kl. 18.45 for å ordne 
til. Ta med en kanne kaffe og enkel snacks (f.eks. frukt, twist, kjeks) 

 

Dato: Referent 

18.januar  Hans Jørgen Enger 

  

 
 


